
 

PROTOKOLL FÖR ÄRLA-STENKVISTA PRO:S 
STYRELSEMÖTE 7 NOVEMBER 2019. 

Närvarande: Bengt, Mona, Nils, Jan-Olof, Sven, Hannele, 
Mia. 

§1. Bengt öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§2. Dagordningen godkändes.  

§3. Justerare: Jan-Olof utsågs att justera protokollet.  

§4. Nya medlemmar: Eva Lis Rosander är ny medlem.  

§5. Skrivelser: Påminnelse har kommit om representant i 
arbetsgruppen för 2020: Hannele utsågs som representant. 
Information om nya medlemssystemet, webverktyg, Hjördis 
m m, utbildning skall komma.                                        
Erbjudande om skrivtolkning har kommit och Bengt skall 
boka detta till årsmötet. Kurs i Hållbar hälsa skall hållas på 
ABF 12/11 mellan 13.00 och 15.30, Annika Rydberg håller i 
detta.  

§6. Rapporter: Bengt och Mona har varit på distriktets 
höstmöte. Vi får 1 kr mer för varje lott före årsskifte. Vi får  
8 kr per lott. Hannele har varit på KPR möte. Ett extramöte 
hålls 13/11 med trafikgruppen som skall förbereda stora KPR 
som skall handla om trafik. Man fick även information av 
biståndskontorets handläggare om dagverksamhet, 
korttidsplatser, särskilt boende och handläggningsprocessen. 
Idag är det 39 kvinnor oh 23 män i kö till äldreboende. 
Kötiden varierar men är cirka 3 månader. Beslöts att vi skall 
ta ut någon till oss och prata om detta.  

§7. Ekonomisk rapport: V g se bifogad kopia. Förslag kom 
att höja medlemsavgiften till 325 kr. Skall tas upp på 
halvårsmötet. Anmälan till grötfesten skall gå ut på 
höstmötet. 

§8. Reserapport: Mona rapporterade om Mary Poppins 
teater som visas i Helsingfors. Det har också inkommit 
intresseanmälan om resa till Paris i början av februari 2020. 
Reseträffen är feb-mars och kostar runt 350 kr.  



 

 

§9. Studierapport: En engelskkurs har startat med 
konversationsengelska. 9 st deltagare i församlingshemmet. 
Fler är välkomna.  

§10. Nya frågor: Nisse informerar om seniorbostäder i Ärla. 
Vi skall kolla förslaget och se vad vi tycker är bra. Nya 
termosar skall köpas in. Beslutades om lotteri på julbordet. 
På grötlunchen kommer Solveig Almroth och nya kantorn att 
underhålla. Förslag till aktivitet i vår kommer till 
grötlunchen.  

§11. Kommande möten: Halvårsmöte 13/11. Grötlunch 
11/12.  

§12. Nästa styrelsemöte: I Pingstkyrkan 28/11 kl 12.30.  

§13. Bengt avslutar mötet och tackar för visat intresse.  

 

Vid protokollet 

 

Mia Moll 

 

Bengt Andersson, ordförande             Jan-Olof Karlsson, 
justerare 

 

  

 

 






